

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*Traités et Engagements internationaux
enregistrés par le Secrétariat de la
Société des Nations*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*Traités et Engagements internationaux
enregistrés par le Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME CLVIII

1935-1936

N° 3619-3648

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 3619. — Danemark et France :	
Arrangement dans le but de faciliter l'admission des stagiaires dans les deux pays. Signé à Paris, le 28 janvier 1935	11
N° 3620. — Italie et Suisse :	
Protocole prorogeant le Traité de conciliation et de règlement judiciaire conclu le 20 septembre 1924 entre les deux pays. Signé à Rome, le 20 septembre 1934	17
N° 3621. — Danemark et Lettonie :	
Echange de notes comportant un accord relatif à la notification réciproque des sentences de condamnation prononcées par les instances judiciaires de l'un des deux pays contre les ressortissants de l'autre, ainsi que des empreintes digitales des condamnés. Riga, le 14 février 1935	21
N° 3622. — Danemark et Norvège :	
Echange de notes comportant un accord relatif à la notification réciproque des sentences de condamnation prononcées par les instances judiciaires de l'un des deux pays contre les ressortissants de l'autre, ainsi que des empreintes digitales des condamnés. Oslo, les 18 et 23 février 1935	31
N° 3623. — Danemark et Suède :	
Echange de notes comportant un accord relatif à la notification réciproque des sentences de condamnation prononcées par les instances judiciaires de l'un des deux pays contre les ressortissants de l'autre, ainsi que des empreintes digitales des condamnés. Stockholm, le 4 mars 1935	39
N° 3624. — Etats-Unis d'Amérique :	
Résolution adoptée par la Conférence internationale du Travail le 22 juin 1934, invitant les Etats-Unis d'Amérique à devenir Membre de l'Organisation internationale du Travail ; Note du Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique acceptant cette invitation, Genève, le 20 août 1934, et proclamation du Président des Etats-Unis d'Amérique y annexée	45

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations*

VOLUME CLVIII**1935-1936****Nos. 3619-3648**

TABLE OF CONTENTS.

	Page
No. 3619. — Denmark and France :	
Agreement for facilitating the Admission of Student Employees into the Two Countries. Signed at Paris, January 28th, 1935	11
No. 3620. — Italy and Switzerland :	
Protocol renewing the Treaty of Conciliation and Judicial Settlement concluded on September 20th, 1924, between the Two Countries. Signed at Rome, September 20th, 1934	17
No. 3621. — Denmark and Latvia :	
Exchange of Notes constituting an Agreement relating to the Reciprocal Notification of Penal Sentences passed by the Courts of One of the Two Countries against Nationals of the Other, and of the Finger-prints of the Persons sentenced. Riga, February 14th, 1935	21
No. 3622. — Denmark and Norway :	
Exchange of Notes constituting an Agreement relating to the Reciprocal Notification of Penal Sentences passed by the Courts of One of the Two Countries against Nationals of the Other, and of the Finger-prints of the Persons sentenced. Oslo, February 18th and 23rd, 1935	31
No. 3623. — Denmark and Sweden :	
Exchange of Notes constituting an Agreement relating to the Reciprocal Notification of Penal Sentences passed by the Courts of One of the Two Countries against Nationals of the Other, and of the Finger-prints of the Persons sentenced. Stockholm, March 4th, 1935	39
No. 3624. — United States of America :	
Resolution adopted by the International Labour Conference on June 22nd, 1934, inviting the United States of America to accept Membership of the International Labour Organisation ; Note from the Government of the United States of America accepting this Invitation, Geneva, August 20th, 1934, and Proclamation by the President of the United States of America annexed thereto... ..	45

	Pages
N° 3625. — Italie et Union des Républiques soviétiques socialistes :	
Convention douanière, et protocole final. Signés à Rome, le 6 mai 1933	51
N° 3626. — Albanie et Tchécoslovaquie :	
Convention de commerce, et protocole final. Signés à Praha, le 9 avril 1934	59
N° 3627. — Etats-Unis d'Amérique et Mexique :	
Convention prorogeant à nouveau la durée de la Commission générale de réclamations, instituée par la Convention du 8 septembre 1923. Signée à Mexico, le 18 juin 1932 ...	67
N° 3628. — Grande-Bretagne et Irlande du Nord et Pologne :	
Accord concernant le traitement des voyageurs de commerce et de leurs échantillons, signé à Varsovie, le 26 octobre 1933, et échange de notes relatif à l'adhésion de la Pologne, au nom de la Ville libre de Dantzig, à cet accord, Londres, le 26 avril 1935	73
N° 3629. — Grande-Bretagne et Irlande du Nord et Inde et Italie :	
Convention concernant l'établissement de lignes aériennes de transport, et protocole de signature. Signés à Rome, le 7 décembre 1934	91
N° 3630. — Danemark, Finlande, Islande, Norvège et Suède :	
Arrangement concernant les échanges postaux, et règlement d'exécution. Signés à Copenhague, Helsinki, Reikjavik, Oslo et Stockholm, le 31 décembre 1934	111
N° 3631. — République Argentine et Royaume des Serbes, Croates et Slovènes :	
Convention établissant la réciprocité de traitement des travailleurs des deux pays en matière d'indemnisation pour les accidents du travail. Signée à Buenos-Ayres, le 8 octobre 1928... ..	189
N° 3632. — Autriche et Yougoslavie :	
Accord additionnel au Traité de commerce du 9 mars 1932. Signé à Vienne, le 9 août 1933	195
N° 3633. — Allemagne et Suède :	
Echange de notes comportant un accord visant l'exemption de la dératisation périodique prévue par la Convention sanitaire internationale du 21 juin 1926 en ce qui concerne les ferry-boats allemands et suédois. Berlin, les 6 et 13 mars 1935... ..	233
N° 3634. — Estonie et Suède :	
Echange de notes comportant un arrangement pour le règlement des paiements résultant du commerce de marchandises entre les deux pays. Stockholm, le 26 mars 1935	239

	Page
No. 3625. — Italy and Union of Soviet Socialist Republics :	
Customs Convention, and Final Protocol. Signed at Rome, May 6th, 1933	51
No. 3626. — Albania and Czechoslovakia :	
Commercial Convention, and Final Protocol. Signed at Prague, April 9th, 1934	59
No. 3627. — United States of America and Mexico :	
Convention further extending the Duration of the General Claims Commission provided for in the Convention of September 8th, 1923. Signed at Mexico, June 18th, 1932	67
No. 3628. — Great Britain and Northern Ireland and Poland :	
Agreement relating to the Treatment of Commercial Travellers and their Samples, signed at Warsaw, October 26th, 1933, and Exchange of Notes relating to the Accession of Poland on behalf of the Free City of Danzig to this Agreement, London, April 26th, 1935	73
No. 3629. — Great Britain and Northern Ireland and India and Italy :	
Convention relating to the Establishment of Air Transport Lines, and Protocol of Signature. Signed at Rome, December 7th, 1934	91
No. 3630. — Denmark, Finland, Iceland, Norway and Sweden :	
Agreement regarding Postal Exchanges, and Detailed Regulations. Signed at Copenhagen, Helsingfors, Reykjavik, Oslo and Stockholm, December 31st, 1934	111
No. 3631. — Argentine Republic and Kingdom of the Serbs, Croats and Slovenes :	
Convention concerning Reciprocity with respect to the Treatment of Workers of the Two Countries in Matters of Compensation for Industrial Accidents. Signed at Buenos Aires, October 8th, 1928	189
No. 3632. — Austria and Yugoslavia :	
Additional Agreement to the Treaty of Commerce of March 9th, 1932. Signed at Vienna, August 9th, 1933	195
No. 3633. — Germany and Sweden :	
Exchange of Notes constituting an Agreement concerning the Exemption from the Periodical Deratisation provided for by the International Sanitary Convention of June 21st, 1926, as regards German and Swedish Train Ferry-boats. Berlin, March 6th and 13th, 1935	233
No. 3634. — Estonia and Sweden :	
Exchange of Notes constituting an Arrangement for the Settlement of Payments resulting from Trade in Merchandise between the Two Countries. Stockholm, March 26th, 1935.	239